
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  21 

одинадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 09 лютого 2023 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На одинадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 24 депутати. Відсутні 19 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Секретар міської ради запропонував вшанувати хвилиною мовчання 

пам'ять захисників і захисниць, які ціною власного життя відстоюють 

свободу та територіальну цілісність нашої держави. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

У роботі одинадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на місці.  
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Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. Чи є бажаючі виступити? 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

поінформувала, що минає 351 доба з дня повномасштабного вторгнення 

російської федерації на територію України. Агресор щодня намагається 

вбити прагнення українців до волі, незалежності, зламати їх дух. Пояснила, 

що сьогодні членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості” традиційно запропонували присутнім 

розмістити на одязі біля серця жовто-блакитну стрічку на знак віри у 

перемогу, надії на велике майбутнє та любові до України. Відзначила, що 

українці відчули силу консолідації та єднання, день якого вперше було 

відзначено 16 лютого 2022 року – напередодні війни. Висловила сподівання, що 

єднання, стійкість, незламність українців допоможе подолати всі зовнішні і 

внутрішні виклики та здобути перемогу України. Подякувала українським 

військовим та всім, хто працює задля перемоги. 

 

Секретар міської ради повідомив, що 30 січня 2023 року на електронні 

скриньки депутатів був направлений лист Уповноваженого із захисту 

державної мови Тараса Кременя щодо виконання норм Закону України  

‟Про забезпечення функціонування української мови як державної”. 

Поінформував, що відповідно до частини першої статті 6 Закону кожний 

громадянин України зобов’язаний володіти державною мовою. Згідно з 

частиною першою статті 9 цього Закону володіти державною мовою та 

застосовувати її під час виконання службових обов’язків зобов’язані також 

депутати місцевих рад. Крім того, частиною першою статті 12 Закону 

визначено, що робочою мовою діяльності органів місцевого самоврядування, у 

тому числі мовою засідань, заходів, зустрічей та мовою робочого спілкування, 

є державна мова. 

Звернувся з проханням взяти до уваги вищезазначену інформацію та 

дотримуватись норм Закону, оскільки відповідно до нових норм Кодексу 

України про адміністративні правопорушення передбачена адміністративна 

відповідальність щодо безпосередніх порушників. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Шановні депутати! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання. Він складається  

з 21 загального та 40 земельних питань. 



3 
 

Вчора, на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій було запропоновано 

включити до порядку денного ще одне додаткове питання: 

‟Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади генератора”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1500. 

Матеріали вам роздано на початку засідання. 
 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії, 

який складається з 21 загального та 40 земельних питань, взяти за основу.  

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до переліку додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1500 ‟Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади генератора”. 

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Шановні колеги! 

Перед початком сьогоднішнього пленарного засідання стало відомо, що 

керівник Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області 

відбув у термінове службове відрядження, заступники також зайняті 

виконанням службових завдань, тому є пропозиція виключити з переліку 

додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2022 рік”.  

 

 



4 
 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), висловила 

прохання до керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської 

області проінформувати депутатів на наступному пленарному засіданні 

дев’ятої сесії про хід розслідування щодо вибуху побутового газу в житловому 

будинку по вулиці Космонавта Попова, 24, який стався 02 лютого 2022 року.  

 

Колюка О.С.: 

Дякую. Передамо цю інформацію. 

Шановні колеги! 

Чи є ще запитання, зауваження з приводу пропозиції, яку я озвучив? 

Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з переліку  

додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2022 рік”, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную включити додаткові питання до порядку денного дев’ятої сесії 

міської ради та затвердити в цілому з урахуванням змін та доповнення. Хто за 

цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1462 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати! 

Пропоную наступний порядок розгляду питань порядку денного, а саме:  
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додаткове питання – проєкт рішення № 1500 ‟Про безоплатне прийняття 

в комунальну власність Кропивницької міської територіальної громади 

генератора”, розглянути восьмим питанням під час розгляду питань 

управління власності. 

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Шановні колеги! 

Якщо до 12.00, коли згідно з Регламентом я маю оголосити перерву,  

ми не розглянемо всі питання порядку денного, пропоную продовжити роботу 

без перерви, через годину оголосити короткотермінову перерву  

на 10 хвилин, потім повернутися до роботи. Немає заперечень щодо такої 

організації роботи? Немає. 

Хто за таку пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Переходимо до розгляду питання порядку денного “Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1413  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2022 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1468. Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської 

ради. 
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Бочкова Л.Т. поінформувала, що проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1468 стосується уточнення доходів і видатків бюджету 2022 року. 

Пояснила основні положення проєкту рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1468 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1463 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1413  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2022 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1466 

(доопрацьований). Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила зміни, які пропонується внести до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік, а саме: 

до дохідної частини: 

збільшити обсяги освітньої субвенції з державного бюджету 

бюджету Кропивницької міської територіальної громади на 39,5 тис. грн 

відповідно до постанови Кабінету Міністрів України  

від 30.12.2022 № 1472 ‟Деякі питання розподілу обсягу освітньої субвенції на 

2023 рік”; 

залучити залишок коштів субвенції з обласного бюджету на надання 

державної підтримки особам з особливими освітніми потребами в сумі  

45,2 тис. грн відповідно до розпорядження начальника Кіровоградської 

обласної військової адміністрації від 16.01.2023 № 25-р; 

збільшити видаткову частину бюджету на 43,2 млн грн на підставі 

пропозицій, які надійшли від головних розпорядників коштів, за рахунок 

залучення залишків коштів. 
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Пояснила зміни до розподілу міжбюджетних трансфертів та обсягу 

капітальних вкладень бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023 рік, зазначених у додатках 4, 5 до доопрацьованого проєкту 

рішення № 1466, та розподіл залишку коштів додаткової дотації з 

державного бюджету для надання закладам комунальної форми власності, в 

яких проживають внутрішньо переміщені особи, компенсації на оплату 

енергоносіїв.  

 

Озвучила рекомендації постійної комісії міської ради з питань бюджету 

та податкової політики, а саме: 

1. На підставі пропозицій головних розпорядників коштів – Виконавчого 

комітету міської ради та управління капітального будівництва, внести зміни 

до показників бюджету Кропивницької міської територіальної громади 

 на 2023 рік (додатки 3, 4, 6): 
 

Головний розпорядник/КТПКВК МБ Загальний 

фонд  

Спеціальний 

фонд 

(бюджет 

розвитку) 

Разом 

Виконавчий комітет    

КПКВК 0218240 * * * 

 

-1 100 000  -1 100 000 

КПКВК 0219800 * * * 

 

 

 

 

 

 

+1 100 000  +1 100 000 

Управління капітального 

будівництва 

 +1 880 000 +1 880 000 

КПКВК 1517693 ‟Інші заходи, 

пов’язані з економічною 

діяльністю” (капітальний ремонт 

захисних споруд цивільного захисту) 

 +1 880 000 +1 880 000 

Всього видатків  +1 880 000 +1 880 000 

Фінансування  -1 880 000 -1 880 000 

Зміна залишків коштів  -1 880 000 -1 880 000 

 

2. Внести відповідні зміни до джерел фінансування (додаток 2) та до 

текстової частини проєкту рішення. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання або пропозиції щодо доопрацьованого проєкту 

рішення № 1466? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1466 за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної 

комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1464 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми управління комунальним майном  

на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1465 

(доопрацьований). Доповідач Паламаренко А.С. – начальник управління 

комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1465 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1465 “Про затвердження Програми управління 

комунальним майном на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади захисних споруд цивільної оборони (захисту)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1484 (доопрацьований). Доповідач  

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1484 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1466 “Про безоплатне прийняття до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади  

захисних споруд цивільної оборони (захисту)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади екскаватора - навантажувача від Tetra Tech ES, Inc.”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1485 (доопрацьований). Доповідач 

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1485 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1467 “Про безоплатне прийняття до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади 

екскаватора - навантажувача від Tetra Tech ES, Inc.” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади генератора”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1500. Доповідач Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної 

власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1500 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1468 “Про безоплатне прийняття до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади 

генератора” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького                                                 

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1477 

(доопрацьований). Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління 

капітального будівництва міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1477 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1469 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про внесення змін до рішення міської ради від 14 лютого 2020 року № 3130 

‟Про затвердження Програми соціальної підтримки, розвитку та становлення 

сімей, дітей та молоді м. Кропивницького на 2020-2022 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1482 (допрацьований). Доповідач  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1482 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1470 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 14 лютого 2020 року № 3130 ‟Про затвердження Програми 

соціальної підтримки, розвитку та становлення сімей, дітей та молоді  

м. Кропивницького на 2020-2022 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про внесення змін до рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 760             

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки 

окремих категорій населення міста на 2017-2022 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1483. Доповідач Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), поінформував про звернення, яке 

надійшло на його ім’я від мешканця міста, щодо необхідності вносити 

орендну плату за крісла колісні, надані в користування територіальними 

центрами соціального обслуговування (надання соціальних послуг) особам з 

інвалідністю, в тому числі з числа внутрішньо переміщених осіб.   

Вовк Ю.М. пояснила, що вирішується питання щодо звільнення осіб 

похилого віку, осіб з інвалідністю від орендної плати за користування 

засобами реабілітації. Зміни до відповідного положення будуть винесені на 

розгляд міської ради.  

 

Стрижаков А.О., депутат міської ради (голова фракції місцевої 

організації політичної партії ‟Перспектива міста”), критично висловився 

щодо надання особам з інвалідністю в оренду крісел колісних за плату. Вніс 

пропозицію винести на розгляд міської ради питання щодо звільнення 

зазначених осіб від плати за користування такими засобами. 

 

Колюка О.С. прокоментував виступ депутата Стрижакова А.О. 

Пояснив, що за оренду засобів реабілітації громадяни міста вносять 

символічну плату, але профільною постійною комісією з питань охорони 

здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту надано доручення 
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департаменту соціальної політики міської ради опрацювати питання щодо 

звільнення осіб з інвалідністю від оплати за користування засобами 

реабілітації. Підкреслив, що питання необхідно вирішити оперативно. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), підтвердила, що постійна комісія з питань 

охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту доручила 

департаменту соціальної політики міської ради опрацювати питання щодо 

звільнення від орендної плати за використання засобів реабілітації всіх 

користувачів цієї послуги.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), висловила 

прохання до директора департаменту соціальної політики міської ради 

підготувати та винести на наступне засідання дев’ятої сесії міської ради 

проєкт рішення стосовно звільнення від орендної плати за використання 

засобів реабілітації всіх користувачів цієї послуги. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1483 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1471 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 17 січня 2017 року № 760 ‟Про затвердження Програми 

соціального захисту та соціальної підтримки окремих категорій 

населення міста на 2017-2022 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 93 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1486. Доповідач  

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання і виявлення 

корупції міської ради. 
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Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1486 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1472 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 93  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого               

2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми розвитку  

житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1494 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1494 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1473 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу форменого взуття”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1458. 

Доповідач Лєвашов В.В. – завідувач сектору мобілізаційної роботи та 
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територіальної оборони міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1458 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1474 “Про передачу форменого взуття” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого               

2021 року № 49 ‟Про структуру та загальну чисельність виконавчих органів 

Кропивницької міської ради” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1495 (доопрацьований). Доповідач Магер Н.І. – начальник управління 

персоналу міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1495 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1475 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 49 ‟Про структуру 

та загальну чисельність виконавчих органів Кропивницької міської 

ради” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про організацію харчування учнів та вихованців в закладах освіти  

на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1456 (доопрацьований). 

Доповідач Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? 
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Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), повідомив про звернення від 

вчителів загальноосвітніх навчальних закладів міста, які надходять на його 

ім’я, щодо чергування в нічний час у ‟пунктах незламності”. Після нічних 

чергувань вдень вчителі проводять заняття. Висловив сумніви щодо якості 

освітнього процесу у закладах, де розміщені ‟пункти незламності”.  

 

Костенко Л.Д. поінформувала, що ‟пункти незламності” розташовані не 

тільки у закладах освіти, а й в інших комунальних закладах міста. Пояснила, 

що зазначені приміщення слугують найпростішими укриттями, а також 

відповідно облаштовані на випадок тривалого відключення світла для 

отримання базових послуг з безкоштовним доступом громадян до води, 

електрики, інтернету. Однією з умов функціонування ‟пунктів незламності” 

є організація чергувань. Відзначила, що працівники цих закладів долучаються 

до чергувань у нічний час на волонтерських засадах. Висловила думку, що  

кожна людина в умовах війни зобов’язана проявляти свою активну 

громадянську позицію, щоб у будь-який момент мати змогу надати допомогу 

іншим мешканцям громади.  

 

Колюка О.С. підсумував, що ‟пункти незламності” частково 

розташовані на базі закладів освіти. Всього у місті діє 30 таких пунктів, з 

них у закладах освіти – 19. Подякував колективам освітніх закладів, які 

одними з перших включилися у роботу та на волонтерських засадах 

допомагають місту і державі в цілому.  

 

Колюка О.С.: 

Є ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1456 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1476 “Про організацію харчування учнів та 

вихованців в закладах освіти на 2023 рік” (додається).  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), повернулась 

до обговорення питання, порушеного депутатом Саєнком І.В. Акцентувала 

увагу, що після нічного чергування у ‟пункті незламності” важко якісно 
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проводити навчальний процес. Запропонувала врахувати зауваження 

депутата та складати графіки чергувань працівників з урахуванням 

навчального процесу. 

 

Костенко Л.Д. повідомила, що протягом двох попередніх тижнів до 

‟пунктів незламності” не звернулось жодної особи. Разом з тим запевнила, 

що зауваження депутатів будуть враховані, відповідальним особам будуть 

надані відповідні рекомендації щодо узгодження графіків чергувань з 

навчальним процесом.   

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), поінформувала, що особисто відвідала всі 

‟пункти незламності”, облаштовані в освітніх закладах міста. Відзначила, 

що керівники цих закладів дуже відповідально поставилися до організації всіх 

необхідних процесів. Всі питання узгоджуються з трудовими колективами.  

У нічний час до чергувань залучаються тільки чоловіки. Запропонувала 

надати відповідальним особам базові рекомендації щодо організації роботи. 

Інші питання вирішувати у робочому порядку індивідуально.  

 

Колісніченко Р.М., депутат міської ради (фракція політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), подякував всім освітянам, які 

забезпечують функціонування ‟пунктів незламності”, і тим, хто чергує у 

нічний час. Запропонував розглянути можливість запровадити оплату за 

такі чергування.  

 

Колюка О.С.: 

Ларисо Давидівно! 

Розгляньте всі пропозиції, які прозвучали, і в робочому порядку надайте 

відповідь. 

 

Шановні колеги! 

Зараз по всій Кіровоградській області оголошена повітряна тривога.  

Оголошую перерву. Прошу депутатів пройти в укриття. 

Після закінчення тривоги прошу одразу повернутися до сесійної зали для 

продовження роботи.  

 

Після перерви о 12.12. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 
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Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Зареєструвалося 26 депутатів, відсутні 17 депутатів. Кворум, необхідний  

для продовження роботи сесії, є. 

Продовжуємо роботу.  

Розглядаємо питання “Про перейменування вулиць, провулків, тупика”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1498. Доповідач Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1498 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1477 “Про перейменування вулиць, провулків, 

тупика” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання у 2023 році пільг щодо сплати державного мита за видачу певних 

видів документів”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1457. Доповідач 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1457 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1478 “Про надання у 2023 році пільг щодо 

сплати державного мита за видачу певних видів документів” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про звіт 

щодо здійснення державної регуляторної політики у 2022 році”. Проєкт 
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рішення за реєстраційним № 1499. Доповідач Рахуба Н.А. – директор 

департаменту з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1499 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1479 “Про звіт щодо здійснення державної 

регуляторної політики у 2022 році” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження містобудівної документації ‟Історико-архітектурний 

опорний план міста Кропивницького з визначенням меж і режимів 

використання зон охорони пам’яток та історичного ареалу” (Коригування 

історико-архітектурного опорного плану м. Кропивницького з визначенням 

меж і режимів використання зон охорони пам’яток та історичного ареалу)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1467 (доопрацьований). Доповідач 

Мартинова І.В. – т.в.о. начальника управління містобудування та архітектури 

міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1467 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1480 “Про затвердження містобудівної 

документації ‟Історико-архітектурний опорний план міста 

Кропивницького з визначенням меж і режимів використання зон охорони 

пам’яток та історичного ареалу” (Коригування історико-архітектурного 

опорного плану м. Кропивницького з визначенням меж і режимів 

використання зон охорони пам’яток та історичного ареалу)” (додається).
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на розроблення детального плану території”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1497. Доповідач Мартинова І.В. –  

т.в.о. начальника управління містобудування та архітектури міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1497 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1481 “Про надання дозволу на розроблення 

детального плану території” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про звіт 

за 2022 рік щодо виконання Програми природоохоронних заходів місцевого 

значення на 2021-2023 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1487. 

Доповідач Лунгол Р.С. – начальник управління земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1487 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1482 “Про звіт за 2022 рік щодо  

виконання Програми природоохоронних заходів місцевого значення  

на 2021-2023 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та погоджені постійною 
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комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про зміну Лактіонову О.В. цільового призначення 

земельної ділянки по вул. Великій Пермській, 65/16”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 444 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 444 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1483 “Про зміну Лактіонову О.В. цільового 

призначення земельної ділянки по вул. Великій Пермській, 65/16” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про зміну 

Бароніну Д.І. цільового призначення земельної ділянки по  

вул. Братиславській, 105”. Проєкт рішення за реєстраційним № 957. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 957 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1484 “Про зміну Бароніну Д.І. цільового 

призначення земельної ділянки по вул. Братиславській, 105” (додається).
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Вітру Є.С. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Херсонській, 101-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1154. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1154 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутата Коси С.А. повернутися до голосування 

відносно питання “Про затвердження Вітру Є.С. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Херсонській, 101-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1154. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Повторно ставлю на голосування питання “Про затвердження Вітру Є.С. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Херсонській, 101-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1154. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1154 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1485 “Про затвердження Вітру Є.С. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Херсонській, 101-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Яценку М.М. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Тихій, 30-а”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1157 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1157 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1486 “Про затвердження Яценку М.М. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Тихій, 30-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Радчуку Р.Л. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Миколи Левитського, 2/51”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1158. 

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. пояснив 

зміни цільового призначення земельної ділянки, зазначеної у проєкті рішення. 

 

Колюка О.С.: 

Є ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1158 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1487 “Про затвердження Радчуку Р.Л. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Миколи Левитського, 2/51” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Антроповій С.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Миколи Левитського, 13”. Проєкт рішення за реєстраційним № 599. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), застеріг від прийняття рішень, 

на підставі яких шляхом зміни цільового призначення можна, не беручи участі 

в аукціоні, оминаючи інші процедури, збудувати комерційний об’єкт на 

земельній ділянці, спочатку безкоштовно наданій під будівництво і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що проєкт рішення детально розглядався постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. Питання стосується існуючої житлової забудови, де власники 

мають намір облаштувати магазин для продажу розсади.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернула 

увагу, що у пояснювальній записці до проєкту рішення не зазначена інформація  

щодо розміщеного на земельній ділянці нерухомого майна. 

 

Колюка О.С.: 
Романе Станіславовичу! 

Прошу звертати увагу на актуальність даних, які зазначаються у 

пояснювальних записках до проєктів рішень. 

Чи є ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 599 за 

основу і в цілому. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1488 “Про затвердження Антроповій С.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Миколи Левитського, 13” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про затвердження Шостак С.О. та Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Садовій, 63”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1264.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1264 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Шостак С.О. та Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Садовій, 63-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1265.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Саєнка І.В. пояснив, що зі слів 

заявника на зазначеній у проєкті рішення земельній ділянці планується 

провести реконструкцію будівель під власний приватний житловий будинок 

(не для продажу). 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), запитала, чи 

існує механізм щодо перевірки фактичного використання земельної ділянки за 

цільовим призначенням під час дії режиму воєнного стану. 

 

Лунгол Р.С. пояснив, що у період дії воєнного стану контроль за цільовим 

використанням земельних ділянок здійснює Держгеокадастр на підставі 

відповідних запитів. Відзначив, що є механізм щодо виконання зазначених 

повноважень органами місцевого самоврядування. Це питання зараз 

опрацьовується.  
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1265 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1489 “Про затвердження Шостак С.О. та  

Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Садовій, 63-а” (додається).  

 

Яриніч К.В., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запропонував повернутися до 

голосування щодо проєкту рішення за реєстраційним № 1264  

“Про затвердження Шостак С.О. та Ситнику В.О. проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Садовій, 63”.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутата Яриніча К.В. повернутися до 

голосування відносно питання “Про затвердження Шостак С.О. та  

Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Садовій, 63”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1264. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Повторно ставлю на голосування питання “Про затвердження  

Шостак С.О. та Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Садовій, 63”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1264.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1264 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1490 “Про затвердження Шостак С.О. та  

Ситнику В.О. проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Садовій, 63” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1007 (доопрацьований).  
 

Лунгол Р.С. пояснив, що доопрацьованим проєктом  

рішення № 1007 передбачається передача громадянам у власність земельних 

ділянок під майном.  

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1007 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1491 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1101.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1101 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1492 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1371 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1371 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1493 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Сидоренко Л.А. у власність земельної ділянки по  

вул. Лебедєва, 13, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 951. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 951 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1494 “Про передачу Сидоренко Л.А. у власність 

земельної ділянки по вул. Лебедєва, 13, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про передачу Драганову В.В. безоплатно у власність земельної ділянки по 

пров. Мінському, 22”. Проєкт рішення за реєстраційним № 955.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 955 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1495 “Про передачу Драганову В.В. безоплатно 

у власність земельної ділянки по пров. Мінському, 22” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про передачу Брюховецькому Є.О. безоплатно у власність земельної ділянки 

по вул. Суворова, 39”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1152. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1152 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1496 “Про передачу Брюховецькому Є.О. 

безоплатно у власність земельної ділянки по вул. Суворова, 39” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25.11.2021  

№ 1012”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1089.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1089 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1497 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25.11.2021 № 1012” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 20.05.2021 

№ 438”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1027.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1027 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1498 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 20.05.2021 № 438” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про надання Розгачову Є.Р. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Першій Виставковій, 27-в, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1355.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1355 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1499 “Про надання Розгачову Є.Р. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Першій Виставковій, 27-в, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Башмаченкову Ю.А. дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди  

по вул. Євгена Тельнова, 4-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1354.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1354 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1500 “Про надання Башмаченкову Ю.А. 

дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) для оформлення права оренди по вул. Євгена Тельнова, 4-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Задор” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Соборній, 13-б”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1393.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1393 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1501 “Про надання ТОВ ‟Задор” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Соборній, 13-б” (додається).  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Саєнка І.В. надав коментар щодо 

формування земельної ділянки, зазначеної у проєкті рішення № 1393. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ХОРВАКС-ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Першій Виставковій, 29-л, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1420.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатів Цертія О.М. та  

Ковальової-Алокілі О.А. стосовно формування земельної ділянки, її геометрії, 

співвідношення площі та майна, розташованого на ній. Відзначив, що питання 

щодо визначення меж вищезазначеної земельної ділянки детально вивчалося 
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управлінням земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища, розглянуто та погоджено управлінням містобудування та 

архітектури, профільною постійною комісією. 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, пояснив, що підставою для підготовки проєкту рішення № 1420 

стало проведення інвентаризації земель промислової зони. Були виявлені 

підприємства, які не сплачують кошти за землю до бюджету міської 

територіальної громади. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1420 за 

основу і в цілому. Прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1502 “Про надання ТОВ ‟ХОРВАКС-

ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Першій Виставковій, 29-л, 

смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Джемизі Д.М. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по вул. Вокзальній, 24-є”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1426.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1426 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1503 “Про надання Джемизі Д.М. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Вокзальній, 24-є” (додається).  



32 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки по 

вул. Андріївській (біля будинку № 2-а)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1451.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1451 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1504 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки по  

вул. Андріївській (біля будинку № 2-а)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок по 

проїзду Аджамському”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1473.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1473 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1505 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок по  

проїзду Аджамському” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Доценко Т.І. земельної ділянки в оренду по  

вул. Героїв-рятувальників, 22-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1228.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1228 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

 

 



33 
 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Депутати Артюх О.І. та Саєнко І.В. звернулися з проханням повернутися 

до голосування щодо проєкту рішення № 1228. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутатів Артюха О.І. та Саєнка І.В. 

повернутися до голосування відносно питання  “Про передачу Доценко Т.І. 

земельної ділянки в оренду по вул. Героїв-рятувальників, 22-в”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1228. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Повторно ставлю на голосування питання “Про передачу Доценко Т.І. 

земельної ділянки в оренду по вул. Героїв-рятувальників, 22-в”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1228.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1228 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1506 “Про передачу Доценко Т.І. земельної 

ділянки в оренду по вул. Героїв-рятувальників, 22-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ФОП Руденку Д.П. в оренду земельної ділянки по  

вул. Гоголя, 80-ж”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1351.  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1351 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 
Колеги, прошу повернутися до голосування відносно питання  

“Про передачу ФОП Руденку Д.П. в оренду земельної ділянки по  

вул. Гоголя, 80-ж”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1351. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Повторно ставлю на голосування питання “Про передачу  

ФОП Руденку Д.П. в оренду земельної ділянки по  

вул. Гоголя, 80-ж”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1351.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1351 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1507 “Про передачу ФОП Руденку Д.П. в оренду 

земельної ділянки по вул. Гоголя, 80-ж” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟РЕНЕСАНС ХОЛДИНГ” земельної ділянки в оренду по 

вул. Євгена Маланюка, 21”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1424.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1424 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1508 “Про передачу ТОВ ‟РЕНЕСАНС 

ХОЛДИНГ” земельної ділянки в оренду по вул. Євгена Маланюка, 21” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Шевченку А.О. договору оренди земельної ділянки по 

вул. Преображенській, 16-е”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1271.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть заперечення щодо рекомендації постійної комісії? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1271 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1509 “Про поновлення ФОП Шевченку А.О. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Преображенській, 16-е” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ФОП Шевченку А.О. договору оренди землі  

по вул. Преображенській, 16-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1270.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть заперечення щодо рекомендації постійної комісії? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1270 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1510 “Про поновлення ФОП Шевченку А.О. 

договору оренди землі по вул. Преображенській, 16-д” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення Єліну А.О. договору оренди землі по  

вул. Космонавта Попова (біля ринку ‟Престиж”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 390.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 390 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1511 “Про поновлення Єліну А.О. договору 

оренди землі по вул. Космонавта Попова (біля ринку ‟Престиж”)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення ФОП Дубраві Л.Г. договору оренди землі  

по вул. Холодноярській, 27”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1353.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1353 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1512 “Про поновлення ФОП Дубраві Л.Г. 

договору оренди землі по вул. Холодноярській, 27” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про поновлення МПП ‟ЛІНКОЛЬН” договору оренди землі  

по вул. Преображенській, 4-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1334.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1334 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1513 “Про поновлення МПП ‟ЛІНКОЛЬН” 

договору оренди землі по вул. Преображенській, 4-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Морозову С.О. договору оренди землі по  

вул. Вокзальній, 66-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1333.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

щодо нерухомого майна, розміщеного на земельній ділянці.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1333 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1514 “Про поновлення ФОП Морозову С.О. 

договору оренди землі по вул. Вокзальній, 66-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Орловій Є.П. договору оренди землі  

по вул. Преображенській, 16-р”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1342. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть заперечення щодо рекомендації постійної комісії? Немає. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернулась з 

проханням пояснити рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. 

 

Лунгол Р.С. пояснив, що надати інформацію неможливо, так як голова 

постійної комісії з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності відсутня на засіданні сесії. 

 

Колюка О.С.: 

Якщо немає заперечень, ставлю на голосування пропозицію прийняти 

проєкт рішення № 1342 за основу і в цілому з урахуванням рекомендації 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1515 ‟Про поновлення ФОП Орловій Є.П. 

договору оренди землі по вул. Преображенській, 16-р” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Коваленку О.В. договору оренди землі по вул. Металургів 

(біля будинку № 5), смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 829.  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 829 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1516 “Про поновлення Коваленку О.В. 

договору оренди землі по вул. Металургів (біля будинку № 5), смт Нове” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟ТРВК ‟Новий день” договору оренди землі по  

вул. Соборній (біля колгоспного ринку)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1422.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть заперечення щодо рекомендації постійної комісії? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1422 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1517 “Про поновлення ТОВ ‟ТРВК ‟Новий 

день” договору оренди землі по вул. Соборній (біля колгоспного ринку)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Баркару О.М. права користування земельною ділянкою по 

вул. Полтавській, 28/1”. Проєкт рішення за реєстраційним № 461.  
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Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Цертія О.М. щодо підстав 

для припинення Баркару О.М. права користування земельною ділянкою  

по вул. Полтавській, 28/1. Пояснив, що згідно з вимогами Земельного кодексу 

України земельні ділянки, які знаходяться під багатоквартирними 

житловими будинками, не передаються в оренду, тому заявник подав позов до 

суду. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), закликав депутатів не 

підтримувати проєкт рішення № 461. Пояснив, що питання неоднозначне. 

Приміщення має вхід (добудову), який розташовано на земельній ділянці. 

Припустив, що заявник просто не бажає сплачувати орендну плату за 

користування зазначеною земельною ділянкою.  

 

Бєжан М.М., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), висловився на підтримку позиції депутата Цертія О.М. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

запропонувала дочекатись рішення суду, а потім приймати відповідне 

рішення. 

 

Артюх О.І., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), повідомив, що Баркар О.М. має в оренді 

земельну ділянку в районі Фортечних Валів, де протягом тривалого часу не 

використовує приміщення, але вчасно сплачує податки. Висловив думку, що не 

бачить підстав, щоб не підтримувати проєкт рішення № 461. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

щодо наслідків у разі ухвалення судом рішення на користь заявника. 

 

Яриніч К.В., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запропонував підтримати проєкт 

рішення № 461. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання, пропозиції щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 461 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 18, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 3, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про припинення Баркару О.М. права користування земельною ділянкою по 

вул. Кропивницького, 6”. Проєкт рішення за реєстраційним № 462.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що проєкт рішення № 462 аналогічний за змістом 

проєкту рішення № 461.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 462 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 1. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Балтимор” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Великій Перспективній (біля ресторану ‟Київ”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1281. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1281 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟ТЕРРА 2006” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в 

районі вулиць Михайлівської та Миколи Смоленчука”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 980. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 980 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1518 “Про надання ПП ‟ТЕРРА 2006” дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок в районі вулиць Михайлівської та  

Миколи Смоленчука” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. В’ячеслава Чорновола, 50-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1376. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1376 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1519 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. В’ячеслава Чорновола, 50-а” (додається).  
 

Яриніч К.В., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запропонував повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1281. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутата Яриніча К.В. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення за реєстраційним № 1281. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? Немає. 

Шановні колеги! 

Пропоную завершити одинадцяте засідання дев’ятої сесії. Сесію не 

закриваємо. Про дату та час проведення наступного засідання дев’ятої сесії 

міської ради вам буде повідомлено заздалегідь. 

Дякую усім за оперативну та конструктивну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


